
 
 

 

Fastighetsnämnden 20 september 2016 

 

Skrivelse 

 

 

Om Stadens arbete med Stockholmkiosker 
 

När Liberalerna ägde fastighetsfrågorna påbörjades ett arbete för att ta fram 

Stockholmkiosker. Arbetet gick så långt att tre prototyper togs fram varav en uppfördes vid 

Vanadisbadet. Därefter har projektet lagts på is av majoriteten. Det är beklagligt, 

Stockholmskioskerna skulle vara ett härligt tillskott i Stockholms gatumiljö och en markör för 

Stockholm. 

 

Projektet med Stockholmskioskerna borde återupptas. Tillfället är särskilt gynnsamt just nu då 

två kiosker ska rivas och uppföras på nytt vid Fridhemsplan. Verksamheterna i kioskerna är 

stabila och populära – vilket blev uppenbart när majoriteten försökte riva kioskerna utan att 

garantera verksamheternas återkomst till platsen. 

 

I Stockholm finns en stor mängd mindre byggnader i form av försäljningskiosker, serveringar 

och informationskurer liknande de vid Fridhemsplan. De möjliggör en särskild sorts variation 

och utbud i stadslivet men är i dag av varierande arkitektonisk och byggnadsteknisk kvalitet. 

Tanken med Stockholmskioskerna var att dessa skulle ersättas med en slags mobila 

paviljonger.  

 

Stockholmskioskerna togs fram efter en arkitekttävling som utfördes i samarbete med 

Svenska arkitekter. De tre prototyper som finns är således arkitektoniskt högkvalitativa, 

tillgängliga och framför allt redo att sättas upp.  

 

Projektet har dock lagts i malpåse av majoriteten. Enbart en paviljong finns uppställd. 

Fastighetsnämnden ansvarar för frågan och har nu ett gyllene läge att återuppta ta frågan om 

kioskerna och uppföra två Stockholmskiosker vid Fridhemsplan. 

 

Med anledning av detta vill jag ha en redovisning av: 

 

1. Möjligheterna att återuppta arbetet med att ta fram Stockholmskiosker 

2. Möjligheterna att placera två Stockholmskiosker vid Fridhemsplan 
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